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Zapytanie 

 

Dot. chodnika w ciągu ul. Batalionów Chłopskich 

 
Na odcinku wzdłuż ul. Batalionów Chłopskich między skrzyżowaniem z ul. Grabową a 

wiaduktem kolejowym, po południowej stronie jezdni, nie ma chodnika. Piesi (ale także rowerzyści) 

wybierają często tę stronę jezdni mimo braku normalnej infrastruktury, ale też poprzez fakt 

usytuowania na tym odcinku przystanku autobusowego "Grabowa nż". 

Pieszy, o czym warto wiedzied, wybiera z reguły najkrótszą trasę. Ta informacja, chod 

trywialna, dla wielu projektantów branży drogowej i zarządców infrastruktury drogowej wydaje się 

byd niedostępna. Wskutek tego infrastruktura dla pieszych nie jest dostosowana do ich potrzeb. 

Można przyjąd, że w dobie wyobrażeo nowoczesnego miasta jako miasta dla samochodów, są one 

nieistotne. Po co piesi, skoro mamy samochody? Po co chodniki, skoro mamy jezdnie? - z tego typu 

sytuacją mamy na wskazanym odcinku drogi między wiaduktem a ul. Grabową. 

W związku z powyższym proszę o informację: 

1. Czy 470-metrowy odcinek chodnika wzdłuż ul. Batalionów Chłopskich był już kiedyś 

zaprojektowany albo przygotowana została dla niego koncepcja? Jaki był planowany koszt 

takiej inwestycji? 

2. Jeśli nie przygotowano tej inwestycji nawet do poziomu koncepcji, to jaki byłby orientacyjny 

koszt wykonania w tym miejscu 2,5-metrowej szerokości ciągu pieszo-rowerowego? 
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Marek Duklanowski 


